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Z Á P I S 

z 11. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 22. 2. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

    63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

         (z toho 2 poslanci PS PČR) 

    31 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

         Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

      3 zástupci ředitele MHMP 

                              27 ředitelů odborů MHMP  

                                                   19 ředitelů organizací HMP 

                  4 poslanci PS PČR 

                    (z toho 2 současně i členové ZHMP) 

                  6 hostů 

                13 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 165 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Kateřina Arnotová – od 9,30 do 11 hodin 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 9 do 10 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od rána do 19,45 hodin 

 

Ing. Patrik Nacher – od 20 hodin 

 

David Procházka – od 22 do 23 hodin 

 

Ing. Martin Sedeke – od 12 do 15 hodin 

 

MgA. Hana Třeštíková – od 18 do 23 hodin 

 

Dr.-Ing. Milan Urban 

 

Mgr. Lenka Vedralová – od 17 do 19 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček 
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11. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,02 hodin.   

 

 

  Primátor hl. m. Prahy sdělil, že v neděli 11. února nás bohužel navždy opustil pan 

Jozef Sinčák, generální ředitel a předseda představenstva Technické správy komunikací 

hlavního města Prahy.  

       Poté přítomné požádal, aby na samotný začátek tohoto jednání společnou symbolickou 

minutou ticha uctili jeho památku.  

 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Petr Zeman a Bc. Jan Kolář. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Mgr. Josef Nerušil 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

PRO: 48      PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 12. 2. stanovila „Návrh programu jednání 11. zasedání Zastupitelstva“, který 

členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a to bod 3, 

tisk Z – 12046 „k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Program v oblasti 

prevence kriminality pro rok 2024 a na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy“. K jeho 

dozařazení sdělil, že je potřeba uvolnit peníze, které by měly plnit daný účel co nejdříve. 

http://www.praha.eu/
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K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstek primátora Pospíšil, 

náměstkyně primátora Udženija, radní Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Milena Johnová, Jan 

Kurel, Valerie Bromová, Ing. Marta Pakostová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru 

pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, 

Kleslová, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Nacher, Matějková, 

Zelenka, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Čižinský, Drápalová, Bodeček, Tylová, 

radní Mazur, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nekolný, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, Kordová Marvanová, náměstek primátora Hlaváček,  

Vedralová, Nepil, radní Klecanda, Plesníková, Scheinherr, Hušbauer, náměstkyně 

primátora Udženija, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek, předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Vyhnánek, 

předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, radní Kovářík 

 

Přestávka 12,17 – 12,30 hodin, následně byla prodloužena o 15 minut, poté o dalších 10 

minut a ještě o 10 minut 

 

V 13,10 hodin pokračovalo jednání diskusí, ve které vystoupili tito členové ZHMP: 

Čižinský, radní Mazur 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – zařadit tisk Z - 12115„K zásadám pro poskytování 

dotací hl. m. Prahou“ jako poslední tisk radního Kováříka 

PRO: 39   PROTI: 0   ZDR. 11 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové – zařadit tisk Z - 12119 „K žádosti o 

prošetření konkursního řízení a poté jmenování Mgr. Heleny Patákové ředitelkou Základní 

školy Formanská MČ Praha – Újezd” jako první bod tohoto jednání 

PRO: 33  PROTI: 0   ZDR. 18 

Bylo přijato.  

 

členka ZHMP Tylová – hlasovala také „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo 

„zdržela se“ 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče – zařadit tisk Z 

– 12113 „K návrhu na organizační opatření související se zrušením příspěvkové organizace 

Pražské společenství obnovitelné energie” jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 28   PROTI: 6   ZDR. 21 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit tisk Z – 12111 „K aktuální situaci ve 

financování regionálního školství s důrazem na nepedagogické pracovníky” jako první bod 

radního Klecandy 

PRO: 42   PROTI: 0   ZDR. 9 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit tisk Z - 12112 „Ke změně zákona o 

obcích a snížení finančních limitů pro rozhodování orgánů samosprávných celků hl. m. 

Prahy” jako první bod tohoto jednání ZHMP 

PRO: 26  PROTI: 8   ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Matějkové – zařadit tisk Z – 12095 „K neplnění 

zákonných povinností v oblasti sociální péče o děti a dospělé osoby se zdravotním 

postižením” jako první bod náměstkyně primátora Udženija 

PRO: 17   PROTI: 9    ZDR. 10 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky – zařadit tisk Z - 11820 „Ke snížení nákladů na 

výstavbu bytů a zvýšení dostupnosti bydlení v hl. m. Praze“ jako první bod náměstka 

primátora Hlaváčka 

PRO: 11   PROTI: 7   ZDR. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru finančního ZHMP Brože – zařadit tisk Z – 12102 „Ke 

stavu projednávání 17 zákonů pro Prahu a státního financování velkých pražských 

investic” jako první bod primátora HMP 

PRO: 24   PROTI: 9   ZDR. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Dodržování slibů radních hl. 

m. Prahy“ jako první bod primátora HMP 

PRO: 17  PROTI: 13   ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Informace o kapacitách 

středních škol“ jako druhý bod radního Klecandy 

PRO: 25   PROTI: 3   ZDR. 21 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit bod „Financování škol na území hl. 

m. Prahy“ jako první bod radního Klecandy 

PRO: 13   PROTI: 4   ZDR. 16 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu členky ZHMP Drápalové – zařadit tisk Z – 12108 „K podpoře řádně 

parkujících a efektivnímu vymáhání pravidel pro parkování” jako poslední bod primátora 

HMP 

PRO: 24   PROTI: 3   ZDR. 19 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Mazura – zařadit do bloku informací tisk Z - 12097 „Výroční 

zpráva Pražského inovačního institutu za rok 2022” 

PRO: 58   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit bod „K návrhu 

novely Jednacího řádu ZHMP“ jako první bod primátora HMP 

PRO: 28  PROTI: 4   ZDR. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 12105 

„Ke spekulacím a netransparentní komunikaci ve věci zvýšení cen jízdného MHD v hl. m. 

Praze” jako první bod I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 26  PROTI: 5    ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa a člena ZHMP 

Nekolného – zařadit tisk Z – 12036 „Ke kultivaci veřejného prostoru na sídlištích a 

vytvoření Fondu pro budování parkovacích míst” jako první bod I. náměstka primátora 

Hřiba 

PRO: 19  PROTI: 5   ZDR. 22 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kordové Marvanové – přeřadit z bloku informací tisk Z 

– 11508 „Informace za období od 26. ledna 2024 do 21. února 2024 o provádění 

hloubkových auditů v návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy ke kauze 

Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace k 

trestnímu oznámení „Lysolaje“ do řádného projednání 

(tisk je označen nově číslem Z – 12058) 

PRO: 37   PROTI: 1   ZDR. 11 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy – přeřadit nově zařazený tisk Z – 12097 „Výroční 

zpráva Pražského inovačního institutu za rok 2022” z bloku informací do řádného 

projednání, a to jako první bod radního Kováříka 

PRO: 16   PROTI: 7    ZDR. 22 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa – zařadit tisk Z – 12107 

„K netransparentnímu a podezřelému záměru odkupu objektu v ulici Kodaňská” jako první 

bod radního Zábranského 

PRO: 45   PROTI: 3   ZDR. 5 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Mazura – navrhl nově zařazený tisk do programu tohoto 

jednání, a to Z – 12115 „K zásadám pro poskytování dotací hl. m. Prahou“ změnit pořadí  

zařazení tohoto bodu jako posledního bodu jednání 

PRO: 38   PROTI: 1   ZDR. 3 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 59 PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského – navrhl změnu programu, a to, aby bod 

„Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ proběhl v čase od 13,30 do 14,30 hodin a 

bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ proběhl následující hodinu, tzn. v čase 

od 14,30 do 15,30 hodin 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Přestávka 15,21 – 15,28 hodin 
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    1 

 

zastupitelka Kleslová 

 

k žádosti o prošetření výběrového řízení a poté jmenování Mgr. Heleny Patákové ředitelkou 

Základní školy Formanská MČ Praha – Újezd 

 

  

   TISK:        Z - 12119 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 2         ZDRŽEL SE: 5    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/1 

Materiál uvedla členka ZHMP Kleslová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Václav Drahorád – starosta MČ Praha – Újezd, 

JUDr. Marie Průšová, Jana Stejskalová, Ing. Renata Schwarzová, Ing. Lucie Kolodějová, 

Mgr. Pavlína Zvelebilová, Ing. Hana Kurelová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Bodeček, Tylová, Nacher, Čižinský, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, Kordová Marvanová, Kleslová, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, radní Kovářík, radní Klecanda, Plesníková,  

 

Závěrečné slovo přednesla členka ZHMP Kleslová, která reagovala na přednesené diskusní 

příspěvky. 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Bodečka (členka ZHMP Kleslová požádala o oddělené 

hlasování a člen ZHMP Bodeček se s návrhem ztotožnil)  

do textu usnesení doplnit nový text ve znění: „Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

II. ukládá 1.Radě HMP  

1. ve spolupráci s ředitelem Magistrátu hl.m. Prahy prověřit záležitost dle bodu I. tohoto 

usnesení a doporučit mediátora v případě souhlasu zainteresovaných stran  

Termín: 29.2.2024“ 

Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 8 

Bylo přijato. 

 

I.náměstek primátora Hřib – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo, že 

„nehlasoval“ 

 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek – hlasoval 

„pro“, ve výsledku hlasování se objevilo, že „nehlasoval“ 

 

předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič - hlasoval „pro“, ve výsledku 

hlasování se však objevilo, že „nehlasoval“ 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátora Udženija. 

    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o převodu správy majetku mezi hlavním městem Prahou a 

Městskou částí Praha 2 

 

  

   TISK:        Z - 11294 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k realizaci společné expozice a prezentace na veletrhu EXPO Real 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12034 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    4 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy - Program v oblasti prevence kriminality 

pro rok 2024 a na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12046 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    5 

 

radní Zábranský 

 

Informace za období od 26. ledna 2024 do 21. února 2024 o provádění hloubkových auditů v 

návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy ke kauze Dozimetr a usnesení 

Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace k trestnímu oznámení 

„Lysolaje“ 

 

  

   TISK:        Z - 12058 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kordová Marvanová, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, Scheinherr 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

členka ZHMP Kordová Marvanová navrhla následující text usnesení ve znění: 

„Zastupitelstvo hl. m. Prahy  

I. ukládá kontrolnímu výboru  

v návaznosti na usnesení Zastupitelstva HMP ke kauze Dozimetr, projednat hloubkové 

audity, a to Analýza ekonomické výhodnosti a prověření důvodů pro uzavření smlouvy se 

spol. Xanthus Servisní, a.s., a Audit ekonomické výhodnosti společného podniku Nové 

Holešovice a Smlouvy o výstavbě revitalizace stanice metra Palmovka se společností Akvo 

Praha, s.r.o 
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II. předložit ZHMP výsledky projednání a doporučení dalšího postupu 

Termín: 23. 5. 2024“ 

Pro: 29 Proti: 1 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

    6 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na uspořádání vztahů k pozemkům parc.č. 1105/1 a 1105/2 k.ú. Velká Chuchle 

 

  

   TISK:        Z - 11935 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/5 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, radní Kovářík, Scheinherr, předsedkyně 

výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Komrsková, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 46823 

Rekonstrukce Divadla na Vinohradech; zhotovitel" 

 

  

   TISK:        Z - 11990 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Třeštíková, 

náměstkyně primátora Udženija, předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl. V rámci diskuse vystoupil Tomáš Töpfer – ředitel 

Divadla na Vinohradech. 
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Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija – prodloužit toto jednání i po 19. 

hodině 

Pro: 46 Proti: 2 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Přestávka od 17,47 do 17,52 hodin, která byla následně prodloužena do 17,57 hodin 

 

Pozměňující návrh člena ZHMP Scheinherra – do původního textu usnesení doplnit nový 

text ve znění: „II. 1. 2. ukládá Radě HMP upravit hodnotící kritéria veřejné zakázky, aby 

zohledňovala i zkušenost týmu realizace a dobu rekonstrukce“ 

Pro: 11 Proti: 2 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací hl. m. Prahy v oblasti kultury a umění pro rok 2024 a 

poskytnutí víceletých dotací pro léta 2025-2028 

 

  

   TISK:        Z - 11951 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Gellová, předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Matějková 

 

členka ZHMP Matějková – nahlásila střet zájmů 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

náměstek primátora Pospíšil – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo, že 

nehlasoval 
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    9 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na udělení finančních odměň členům Komise RHMP pro udělování dotací v oblasti 

kultury a umění v rámci dotačního řízení v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11982 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 5    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024, na poskytnutí finančních 

prostředků formou individuální účelové neinvestiční dotace Domu národnostních menšin 

o.p.s. a Integračnímu centru Praha o.p.s na jejich provozní činnost v roce 2024 a záměru 

zřízení příspěvkové organizace Dům národnostních menšin 

 

  

   TISK:        Z - 11979 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

člen ZHMP Kolář – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo, že 

„nehlasoval“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



13 

 

 

    11 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Divadlo Spejbla a Hurvínka 

 

  

   TISK:        Z - 11978 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 05 na rok 2024 a poskytnutí 

účelové investiční dotace pro MČ Praha - Zbraslav na stavební úpravy objektu pro výjezdové 

stanoviště ZZS 

 

  

   TISK:        Z - 11971 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/11 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    13 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

vyjádření hl. m. Prahy k investičnímu záměru organizace Modrý klíč o.p.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12063 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/12 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na transformaci - rozšíření předmětu činnosti příspěvkové organizace hl.m. Prahy 

Metropolitní zdravotnický servis, příspěvková organizace a k návrhu na změnu zřizovací 

listiny 

 

  

   TISK:        Z - 12010 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl, Matějková, Zelenka, radní Kovářík 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. města Prahy Integrované 

centrum pro osoby se zdravotním postižením Horní Poustevna 

 

  

   TISK:        Z - 11999 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Rostislav Adam 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš  

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvek občana HMP. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Komrsková a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   16 

 

zastupitel Nacher 

zastupitelka Plesníková 

 

k aktuální situaci ve financování regionálního školství s důrazem na nepedagogické 

pracovníky 

 

  

   TISK:        Z - 12111 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   56       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/15 

Materiál uvedl člen ZHMP Nacher. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, radní Klecanda, Plesníková, Zelenka, 

předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Nepil, Vodrážka, Vyhnánek, předseda 

výboru finančního ZHMP Brož, Scheinherr, radní Zábranský, předseda výboru pro 

národnostní menšiny ZHMP Knitl, primátor hl. m. Prahy, Nacher 
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Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nacher, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňující návrh radního Klecandy – do původního textu usnesení doplnit nový text ve 

znění:  

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

IV. požaduje,  

aby Vláda ČR schválila navýšení financí pro nepedagogické pracovníky minimálně na 

úroveň předchozího roku a apeluje na vznik státního fondu pro školskou infrastrukturu“ 

 

Pozměňující návrh radního Kováříka – původní bod IV. změnit na bod „V. ukládá 1. Radě 

HMP“  

 

Pozměňující návrh radního Klecandy – do textu usnesení doplnit: 

1. informovat Zastupitelstvo hl. m. Prahy o průběhu a výsledku jednání dle bodu III. tohoto 

usnesení  

Termín: 23.5.2024“ 

2. vypracovat analýzu možností získání prostředků na dofinancování platů 

nepedagogických pracovníků v z rozpočtu vlastního hl.m. Prahy a předložit tyto možnosti 

Zastupitelstvu hl.m. Prahy ke schválení 

Termín: 20.6.2024 

(oba termíny byly původně navrženy 21. 3. 2024) 
 

členové ZHMP Nacher a Plesníková se s předloženými pozměňovacími návrhy ztotožnili 

 

člen ZHMP Nacher uvedl, že formálně tisk navrhl společně s členkou ZHMP Plesníkovou, 

po dohodě s radními a předsedy klubů ZHMP však došlo k úpravě předkladatelů daného 

tisku, a to následovně:  

zastupitel Ing. Patrik Nacher 

zastupitelka RNDr. Marcela Plesníková 

zastupitel Mgr. Tomáš Portlík 

zastupitel RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.,  

zastupitelka Mgr. Kateřina Arnotová 

zastupitel Mgr. Jan Čižinský 

zastupitel prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    17 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2024 v kap. 04 - Školství, mládež a sport 

a poskytnutí neinvestičních dotací MČ HMP v souvislosti s financováním projektu "EU-

Potravinová pomoc dětem" 

 

  

   TISK:        Z - 12004 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/16 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    18 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola dostihového sportu 

a jezdectví, se sídlem U Závodiště 325/1, Praha 5 

 

  

   TISK:        Z - 11992 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/17 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    19 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu a poskytnutí účelových dotací městským částem hl.m. Prahy v 

roce 2024  na předfinancování mimořádných výdajů v rámci poskytování pomoci občanům 

Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské federace 

 

  

   TISK:        Z - 12019 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/18 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    20 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z - 11906 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/19 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    21 

 

zastupitel Prokop 

 

k netransparentnímu a podezřelému záměru odkupu objektu v ulici Kodaňská 

 

  

   TISK:        Z - 12107 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Klecanda, předseda výboru pro správu 

majetku ZHMP Benkovič, náměstkyně primátora Komrsková, radní Zábranský, předseda 

výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Čižinský, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, Kleslová, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Nepil, předseda výboru 

pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš 

 

Návrh předsedy výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrika na 

samostatné hlasování o jednotlivých částech usnesení 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění: 

I. ZHMP odsuzuje to, že při předkladu materiálu s návrhem odkupu objektu v ulici 

Kodaňská výboru pro majetek a správu majetku radní Klecanda neuvedl, že je ve střetu 

zájmů“ 

Pro: 1 Proti: 7 Zdr. 7 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění: 

II. ZHMP apeluje na zástupce hnutí STAN, aby transparentněji a zodpovědněji 

přestupovali k výkonu svých funkcí a nedávali záminky veřejnosti k tomu, aby ve světle 

kauz spojených s hnutím STAN občané hl. m. Prahy ztráceli důvěru ve své zvolené 

zástupce“ 

Pro: 11 Proti: 6 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o textu usnesení ve znění: 

III. ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy zadat vypracování nezávislého znaleckého posudku v 

případě, že dojde k prověření záměru odkupu a jeho nezbytnosti pro navýšení kapacit 

školských zařízení“ 

Pro: 17 Proti: 0 Zdr. 13 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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   22 

 

radní Zábranský 

 

k volbě přísedících Městského soudu v Praze 

 

  

   TISK:        Z - 12031 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/20 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   23 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Kačerov 

Property Development s.r.o. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 11989 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/21 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   24 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha 12 (pozemky v k.ú. Modřany a pozemek v k.ú. Točná) 

Praha 9 (pozemek v k.ú. Libeň) 

 

  

   TISK:        Z - 12061 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/22 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, Čižinský, radní Zábranský, Zeman, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, Vedralová, Hrubčík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   25 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny pozemků v k.ú. Sedlec ve vlastnictví Dopravního podniku hl.m. Prahy a.s. za 

pozemek v k.ú. Nové Město ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11780 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/23 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   26 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny pozemků mezi společností V&O spol. s r.o. a hl.m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 11995 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/24 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   27 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 2153/2 o výměře 241 m2 v k.ú. Modřany 

 

  

   TISK:        Z - 11291 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  21        PROTI: 10      ZDRŽEL SE: 7    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                               

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, předseda výboru pro dotační vztahy a 

vztahy k městským částem ZHMP Bílek, radní Zábranský, předseda výboru finančního 

ZHMP Brož, Čižinský 

 

Pozměňovací návrh radního Zábranského – v textu usnesení v bodě I. slovo „schvaluje“ 

změnit na „neschvaluje“ a v bodě „II. změnit text na „ukládá Radě hl. m. Prahy aplikovat v 

tomto případě aktuálně platná pravidla prodeje nemovitostí“ 

Pro: 21 Proti: 0 Zdr. 14 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 28 - 34 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   28 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 4458/2 v k.ú. Strašnice, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 11952 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/25 

Materiály pod poř. č. 28 - 34 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   29 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí stavby železniční rampy v k. ú. Čakovice, obec Praha, z vlastnictví 

České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní organizace do 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11994 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/26 

Usnesení bylo přijato. 
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   30 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 5 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Vysočany, obec Praha, z vlastnictví společnosti Skanska Residential a.s. do vlastnictví hl. m. 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11984 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/27 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 2 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího místa vše v k. ú. Vysočany, obec Praha, z vlastnictví společnosti Skanska 

Residential a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11985 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/28 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 10 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. 

ú. Hlubočepy, obec Praha, z vlastnictví společnosti Projekt Barrandez-vous a.s. do vlastnictví 

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11997 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/29 

Usnesení bylo přijato. 
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   33 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí vlastnického práva k podílu o velikosti id. 1/16 na pozemku 

parc. č. 806/954 v k.ú. Malešice, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 11980 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/30 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 4298/5, o výměře 34 m2, v k.ú. Strašnice, 

obec Praha, z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro 

zastupování státu ve věcech majetkových, IČO: 69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 

390/42, Praha 2 - Nové Město, PSČ: 128 00, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12002 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/31 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

předsedkyně Výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP 

Kubesa 

předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl 
 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12082 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  11/32 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně Výboru pro životní prostředí, 

veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda Výboru pro 

národnostní menšiny ZHMP Knitl, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, Čižinský, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop,  

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. odvolává  

1. ke dni 22. 2. 2024 z funkce člena Výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Mgr. Víta Zemana  

2. ke dni 22. 2. 2024 z funkce člena Výboru pro národnostní menšiny ZHMP Auhena 

Sidoryka  

II. volí  

1. ke dni 23. 2. 2024 do funkce členky Výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Bc. Alenu Janďourkovou  

2. ke dni 23. 2. 2024 do funkce členky Výboru pro národnostní menšiny ZHMPJulii 

Ustimovič 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

zastupitelka Rázga 

 

k zásadám pro poskytování dotací hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12115 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedla členka ZHMP Rázga, která požádala o samostatné hlasování o 

jednotlivých částech usnesení. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Mazur, radní Kovářík, předseda výboru pro 

dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro bezpečnost 

a pro prevenci kriminality ZHMP Ptáček, Nepil, předseda výboru pro zahraniční vztahy  a 

EU fondy ZHMP Beránek, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a 

podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga 

 

Oddělené hlasování o textu usnesení ve znění: 

I.ZHMP bere na vědomí, že neinvestiční účelové individuální dotace - tisky R – 50393 a 

R- 50386 byly Radou hl. m. Prahy ve vyhrazené působnosti schváleny 

Pro: 30 Proti: 0 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o textu usnesení ve znění: 

II.ZHMP konstatuje, že považuje tento způsob poskytování dotací za naprosto nevhodný“ 

Pro: 17 Proti: 2 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o textu usnesení ve znění: 

III.ZHMP vyzývá Radu hl. m. Prahy, aby do budoucna byly respektovány zásady pro 

poskytování dotací hl. m. Prahou a byly omezeny výjimky z těchto zásad a byl vytvořen 

odpovídající dotační program“ 

Pro: 26 Proti: 1 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Bod „ukládá Radě hl. m. Prahy předložit pravidla dle bodu III. ZHMP byl samostatně 

nehlasovatelný, a to s ohledem na skutečnost, že bod III. nebyl schválen. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1  Z-12033 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících 

z usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

2  Z-12044 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným 

dopadem na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 
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3  Z-12054 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města 

Prahy v roce 2024 o neinvestiční transfery ze 

státního rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu 

běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a 

školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 

Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 

městskými částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

4  Z-12045 Informace o přesunu projektového záměru do 

Akčního plánu k Integrované strategii pro ITI 

Pražské metropolitní oblasti pro období 2021 – 

2027 

 

radní Kovářík 

5  Z-12057 Zpráva o činnosti Výboru pro dotační vztahy a 

vztahy k městským částem Zastupitelstva hl. m. 

Prahy za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro dotační vztahy 

a vztahy k 

městským částem 

ZHMP 

 

6  Z-12077 Informace o činnosti Výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu 

cestovního ruchu ZHMP za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro kulturu, 

památkovou péči, 

výstavnictví a 

podporu 

cestovního ruchu 

ZHMP 

 

7  Z-12078 Informace o činnosti Výboru pro rodinnou politiku 

a sociální oblast ZHMP za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro rodinnou 

politiku a sociální 

oblast ZHMP 

 

8  Z-12073 Zpráva o činnosti Výboru pro národnostní menšiny 

ZHMP za rok 2023 

 

předseda Výboru 

pro národnostní 

menšiny ZHMP 

 

9  Z-12097 Výroční zpráva Pražského inovačního institutu za 

rok 2022 

radní Mazur 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Dopis – reakce na rozhodnutí k markýzám na Staroměstském náměstí 

(Ing. Vladimír Šabata, *****) 

 

Petice za modernizaci železničního mostu na pražské Výtoni 

(spolek Výtoň 21, z.s., Na Hrobci 294/5, Praha 2) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 11/1 až č.11/32 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 21,12        

hodin. 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

Petr Z e m a n 

 

 

 

 

 

 

Bc. Jan K o l á ř  

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 27. 2. 2024 

 

 

 

 


